
СТОЛИЧНА ОБЩИНА

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ОБРАЗОВАНИЕ, КУЛТУРА, НАУКА И 
КУЛТУРНО МНОГООБРАЗИЕ

ПРОТОКОЛ №97 

от редовно заседание на ПК по Образование, култура, наука и 
културно многообразие проведено на 15.11.2022г.

от 10:00 часа в Зала 1, ул. „Московска“ №33

Днес, 15.11.2022г. се проведе редовно заседание на Постоянната комисия по 
Образование, култура, наука и културно многообразие.

Заседанието беше открито от г-жа Малина Едрева - председател на ПК по ОКНКМ. 
При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 7 /седем/ 
общински съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. За цялата 
продължителност на заседанието отсъстваха д-р Антон Койчев, г-н Борислав Бориславов 
и г-н Д. Антов. Г-н К. Паргов, г-н И. Виделов, г-н С. Колев се присъединиха след
гласуването на дневния ред.

Г-н М. Едрева докладва проекта за дневен ред на заседанието. Комисията подкрепи
проекта за дневен ред със 7 /седем / гласа “за”.

Общо гласували: 
в т.ч.: 7

За 7

Против Няма

Въздържали се Няма

Поименно гласуване на дневния ред:
1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов —

3. Димитър Антов —

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев —

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за
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9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов —

11. Калоян Паргов —

12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев —

По т. 1 от дневния ред :
Доклад с вх.№ СОА22-ВК66-12626 / 25.10.2022г. относно допускане на 

паралелки от I до XII клас под минималния брой ученици за учебната 2022/2023 г. в 
общинските училища на територията на Столична община с вносител Мирослав 
Боршош, зам. - кмет на Столична община

Г-жа М. Минчева, директор на дирекция „Образование“ - СО информира 
комисията, че става дума за рутинен доклад като осигуреното финансиране за 
дофинансиране на училищата е в размер от 82 152 /осемдесет и две хиляди сто петдесет 
и два/ лв.

Въз основа на състоялите се разисквания и проведеното гласуване бяха взети 
следните решения:

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 8

За 8

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т. 1 от дневния ред:

1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов —

3. Димитър Антов —

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев —

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова за
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8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов —

11. Калоян Паргов —

12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев за

По т.2 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА22-ВК08-14727 / 10.10.2022г. относно промяна на Решение № 

11, протокол 7/14.02.2000 г. на Столичен общински съвет в частта, касаеща именуването 
на улица от о. т. 1 до о. т. 44, минаваща между кв. 10, 2, 16 и 7 / I. т. 3 / като вместо ул. 
„Астра” бъде именувана ул. „Цар Симеон” с вносител г-н Рангел Марков, кмет на р"йон 
„Банкя“ и становище с вх.№ СОА22-ВК08-14727-[1] / 08.11.2022г. от М. Боршош, зам.- 
кмет на Столична община

Г-н Р. Марков, кмет на район „Банкя“ информира комисията, че промяната в 
решението се налага поради факта, че всички имоти по именуваната улица имат издадени 
адресни регистрации на ул. „Цар Симеон“. Предложението е съгласувано с ГИС - София 
ЕАД-

Въз основа на състоялите се разисквания и проведеното гласуване бяха взети 
следните решения:

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 8

За 8

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т. 2 от дневния ред:

1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов —

3. Димитър Антов —

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев —

6. Веселин Калановски за

Протокол №97 от заседание на
Постоянната комисия по образование, култура, наука и културно многообразие



7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов —

11. Калоян Паргов —

12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев за

По доп. т.1 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА22-ВК08-16182 / 04.11.2022г. относно публично оповестен 

конкурс за отдаване под наем на нежилищни имоти, собственост на Столична община, 
предоставени за управление на общински училища, които се намират в училищни сгради 
и/или прилежащите им площи - 85 СУ „Отец Паисий“, 115 ОУ „Св.Св. Кирил и 
Методий“, 116 ОУ „Паисий Хилендарски“, 117 СУ „Св.Св. Кирил и Методий“, 162 ОУ 
„Отец Паисий“, 159 ОУ „Васил Левски“ с вносител г-жа Лилия Донкова, кмет на район 
„Кремиковци“ и становище с вх.№ СОА22-ВК08-16182-[1] / 10.11.2022г. от М. Боршош, 
зам.-кмет на Столична община.

Г-жа Ирена Стамболиева, зам.-кмет на район „Подуяне“ представи доклада..
Въз основа на състоялите се разисквания и проведеното гласуване бяха взети 

следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 8

За 8

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по доп. т. 1 от дневния ред:

1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов —

3. Димитър Антов —

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев —
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6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов —

11. Калоян Паргов —

12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев за

Заседанието на комисията бе> закрито с изчерпване на дневния ред.

Изготв

Председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие:

(отс.)
Зам.-председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие: Борислав Бориславов

Зам.-председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие:

(отс.)

Димитър Антов
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ДНЕВЕН РЕД
на заседание на Постоянната комисия 

по образование, култура, наука и културно многообразие
15.11.2022 г. /вторник/ 10:00 часа

Зала 1, ет. 2, ул. „Московска“ №33 
както и на страницата на СОС във ЕасеЬоок

1.

Доклад с вх.№ СОА22-ВК66-12626 / 25.10.2022г. относно 
допускане на паралелки от I до XII клас под минималния брой 
ученици за учебната 2022/2023 г. в общинските училища на 
територията на Столична община

Мирослав
Боршош

зам. — кмет на 
Столична община

2.

Доклад е вх.№ СОА22-ВК08-14727 / 10.10.2022г. относно 
промяна на Решение № 11, протокол 7/14.02.2000 г. на Столичен 
общински съвет в частта, касаеща именуването на улица от о. т. 
1 до о. т. 44, минаваща между кв. 10,2,16 и 7 /1. т. 3 / като вместо 
ул. „Астра” бъде именувана ул. ,Дар Симеон” и становище с 
вх.№ СОА22-ВК08-14727-[1] / 08.11.2022г. от М. Боршош, зам,- 
кмет на Столична община

Рангел Марков

кмет на район 
„Банкя“

3. Разни

ДОПЪЛНИТЕЛНИ ТОЧКИ
към дневния ред на заседанието на Постоянната комисия по 

образование, култура, наука и културно многообразие
15.11.2022 г. /вторник/, 10:00 часа

Зала 1, ет. 2, ул. „Московска“ №33 
както и на страницата на СОС във ЕасеЬоок

1.

Доклад с вх.№ СОА27-ВК08-16182 / 04.11.2022г. относно 
публично оповестен конкурс за отдаване под наем на нежилищни 
имоти, собственост на Столична община, предоставени за 
управление на общински училища, които се намират в училищни 
сгради и/или прилежащите им площи - 85 СУ „Отец Паисий“, 115 
ОУ „Св.Св. Кирил и Методий“, 116 ОУ „Паисий Хилендарски“, 
117 СУ „Св.Св. Кирил и Методий“, 162 ОУ „Отеп Паисий“, 159 
ОУ „Васил Левски“ и становище с вх.№ СОА22-ВК08-16182-[1] 
/10.11.2022г от М. Боршош, зам.-кмет на Столична община

Лилия Донкова

кмет на район 
„Кремиковци“



СТОЛИЧНА ОБЩИНА

СТОЛИЧЕН ОБЩИНСКИ СЪВЕТ

ПОСТОЯННА КОМИСИЯ ПО ОБРАЗОВАНИЕ, КУЛТУРА, НАУКА И 
КУЛТУРНО МНОГООБРАЗИЕ

ПРОТОКОЛ №97

от редовно заседание на ПК по Образование, култура, наука и 
културно многообразие проведено на 15.11.2022г.

от 10:00 часа в Зала 1, ул. „Московска“ №33

Днес, 15.11.2022г. се проведе редовно заседание на Постоянната комисия по 
Образование, култура, наука и културно многообразие.

Заседанието беше открито от г-жа Малина Едрева - председател на ПК по ОКНКМ. 
При направената проверка на кворума беше установено, че присъстват 7 /седем/ 
общински съветници, поради което заседанието може да бъде проведено. За цялата 
продължителност на заседанието отсъстваха д-р Антон Койчев, г-н Борислав Бориславов 
и г-н Д. Антов. Г-н К. Паргов, г-н И. Виделов, г-н С. Колев се присъединиха след 
гласуването на дневния ред.

Г-н М. Едрева докладва проекта за дневен ред на заседанието. Комисията подкрепи
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9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов —

11. Калоян Паргов —

12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев —

По т. 1 от дневния ред :
Доклад с вх.№ СОА22-ВК66-12626 / 25.10.2022г. относно допускане на 

паралелки от I до XII клас под минималния брой ученици за учебната 2022/2023 г. в 
общинските училища на територията на Столична община с вносител Мирослав 
Боршош, зам. - кмет на Столична община

Г-жа М. Минчева, директор на дирекция „Образование“ - СО информира 
комисията, че става дума за рутинен доклад като осигуреното финансиране за 
дофинансиране на училищата е в размер от 82 152 /осемдесет и две хиляди сто петдесет 
и два/ лв.

Въз основа на състоялите се разисквания и проведеното гласуване бяха взети 
следните решения:

1. Комисията подкрепя доклада с предложения проект на решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 8

За 8

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т. 1 от дневния ред:

1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов —

3. Димитър Антов —

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев —

6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова за
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8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов —

11. Калоян Паргов —

12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев за

По т.2 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА22-ВК08-14727 / 10.10.2022г. относно промяна на Решение № 

11, протокол 7/14.02.2000 г. на Столичен общински съвет в частта, касаеща именуването 
на улица от о. т. 1 до о. т. 44, минаваща между кв. 10, 2, 16 и 7 /1. т. 3 / като вместо ул. 
„Астра” бъде именувана ул, „Цар Симеон” с вносител г-н Рангел Марков, кмет на район 
„Банкя“ и становище с вх.№ СОА22-ВК08-14727-[1] / 08.11.2022г. от М. Боршош, зам.- 
кмет на Столична община

Г-н Р. Марков, кмет на район „Банкя“ информира комисията, че промяната в 
решението се налага поради факта, че всички имоти по именуваната улица имат издадени 
адресни регистрации на ул. „Цар Симеон“. Предложението е съгласувано с ГИС - София 
ЕАД.

Въз основа на състоялите се разисквания и проведеното гласуване бяха вйти 
следните решения:

1. Комисията подкрепя доклада е предложения проект на решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 8

За 8

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по т. 2 от дневния ред:

1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов —

3. Димитър Антов —

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев —

6. Веселин Калановски за 3
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7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов —

11. Калоян Паргов —

12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев за

По доп. т.1 от дневния ред:
Доклад с вх.№ СОА22-ВК08-16182 / 04.11.2022г. относно публично оповестен 

конкурс за отдаване под наем на нежилищни имоти, собственост на Столична община, 
предоставени за управление на общински училища, които се намират в училищни сгради 
и/или прилежащите им площи - 85 СУ „Отец Паисий“, 115 ОУ „Св.Св. Кирил и 
Методий“, 116 ОУ „Паисий Хилендарски“, 117 СУ „Св.Св. Кирил и Методий“, 162 ОУ 
„Отец Паисий“, 159 ОУ „Васил Левски“ с вносител г-жа Лилия Донкова, кмет на район 
„Кремиковци“ и становище с вх.№ СОА22-ВК08-16182-[1] / 10.11.2022г. от М. Боршош, 
зам.-кмет на Столична община.

Г-жа Ирена Стамболиева, зам.-кмет на район „Подуяне“ представи доклада..
Въз основа на състоялите се разисквания и проведеното гласуване бяха взети 

следните решения:
1. Комисията подкрепя доклада е предложения проект на решение.

Общо гласували: 
в т.ч.: 8

За 8

Против Няма

Въздържали се Няма
Поименно гласуване по доп. т. 1 от дневния ред:

1. Малина Едрева за

2. Борислав Бориславов —

3. Димитър Антов —

4. Албена Кръстева за

5. Антон Койчев —
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6. Веселин Калановски за

7. Грети Стефанова за

8. Димитър Вучев за

9. Диян Стаматов за

10. Иван Виделов —

11. Калоян Паргов —

12. Михаил Паргов за

13. Симеон Колев за

закрито с изчерпване на дневния ред.

Председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие:

(отс.)
Зам.-председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие:

Зам.-председател на ПК по образование, 
култура, наука и културно многообразие:

Борислав Бориславов

(отс.)

Димитър Антов
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ДНЕВЕН РЕД
на заседание на Постоянната комисия 

по образование, култура, наука и културно многообразие
15.11.2022 г. /вторник/ 10:00 часа

Зала 1, ет. 2, ул. „Московска“ №33 
както и на страницата на СОС във ЕасеЬоок

1.

Доклад с вх.№ СОА22-ВК66-12626 / 25.10.2022г. относно 
допускане на паралелки от I до XII клас под минималния брой 
ученици за учебната 2022/2023 г. в общинските училища на 
територията на Столична община

Мирослав 
Боршош

зам. — кмет на 
Столична община

2.

Доклад с вх.№ СОА22-ВК08-14727 / 10.10.2022г. относно 
промяна на Решение № 11, протокол 7/14.02.2000 г. на Столичен 
общински съвет в частта, касаеща именуването на улица от о. т. 
1 до о. т. 44, минаваща между кв. 10,2,16 и 7 /1. т. 3 / като вместо 
ул. „Астра” бъде именувана ул. „Цар Симеон” и становище с 
вх.№ СОА22-ВК08-14727-Ц] / 08.11.2022г. от М. Боршош, зам,- 
кмет на Столична община

Рангел Марков

кмет на район 
„Банкя“

3. Разни

ДОПЪЛНИТЕЛНИ ТОЧКИ
към дневния ред на заседанието на Постоянната комисия по 

образование, култура, наука и културно многообразие
15.11.2022 г. /вторник/, 10:00 часа

Зала 1, ет. 2, ул. „Московска“ №33
както и на страницата на СОС във ЕасеЬоок

1.

Доклад с вх.№ СОА22-ВК08-16182 / 04.11.2022г. относно 
публично оповестен конкурс за отдаване под наем на нежилищни 
имоти, собственост на Столична община, предоставени за 
управление на общински училища, които се намират в училищни 
сгради и/или прилежащите им площи - 85 СУ „Отец Паисий“, 115 
ОУ „Св.Св. Кирил и Методий“, 116 ОУ „Паисий Хилендарски“, 
117 СУ „Св.Св. Кирил и Методий“, 162 ОУ „Отец Паисий“, 159 
ОУ „Васил Левски“ и становище с вх.№ СОА22-ВК08-16182-Ц] 
/ 10.11.2022г. от М. Боршош, зам.-кмет на Столична община

Лилия Донкова

кмет на район 
„Кремиковци“


